

Leung Shek Chee College

梁式芝書院

Application for S1 Places on Waiting List 2020

中一候補學位申請

- Date of Application : 7 July 2020 (Tuesday)
申請日期 : 2020年7月7日(星期二)
- Office hours : 9:00 a.m. – 12:00 nm and 2:00 p.m. – 4:00 p.m.
辦公時間 : 上午9時至12時, 下午2時至4時。
- Criteria for Application : 1. B grade or above in Chinese, English and Mathematics
申請條件 : 中、英、數各科成績均達B級或以上
2. B grade or above in Conduct
操行成績達B級或以上
- Procedures and required documents : S1 Waiting List applicants will have to **fill in and submit the Application Form on-site**.
帶備資料 : Applicants are not allowed to take the Form away. They should bring along the following documents:
祇接受在本校填寫申請表及即場遞交之中一候補學位申請, 申請表不可攜離本校。
申請人必須帶備下列文件:
1. Originals and photocopies of Primary 5 and 6 Report Cards
小學五及六年級成績表正、副本
 2. Photocopy of Primary 6 Allocation Slip
小六派位証副本
 3. Photocopy of Secondary One Choice of Schools Form
選校表副本
 4. **ONE** recent photo
近照一張
 5. Photocopies of arts, sports or service records or other awards (whichever applicable)
學生在藝術、運動、服務各方面的紀錄證明文件副本及其他獎項證明(如適用)
- Remarks 備註 :
1. All applicants must attend the **written test scheduled on 8 July 2020 from 1:45 p.m. to 3:15 p.m.**
所有申請者必須出席 **2020年7月8日下午1:45至3:15的筆試**。
 2. The application for places on the waiting list is not on a first come, first served basis. The successful applicants will be informed of the result via telephone by the school. (There is no need for applicants to phone the school for the results.)
候補學位**非**先到先得, 校方會將甄選結果以電話通知獲取錄學生。(申請者毋須致電本校查詢結果。)
 3. Unless the applicant has been formally informed regarding the success of their application, all applicants must go to their **allocated schools for registration** on S1 registration days on 9–10 July 2020.
未獲本校正式通知取錄的申請者, 必須於2020年7月9至10日的**中一註冊日**前往**獲派學校**辦理註冊手續。
 4. Successful applicants must attend **the Pre-S1 Hong Kong Attainment Tests** scheduled on 14 July 2020 in Leung Shek Chee College and also the **Summer Bridging Course** from 24 – 26 August 2020.
獲本校取錄者必須參與2020年7月14日於本校舉行之**中一入學前香港學科測驗**及2020年8月24日至8月26日期間舉行之**暑期升中銜接課程**。